
Oświadczenie złożone przez senatorów 

Stanisława Gawłowskiego i Magdalenę Kochan 

na 42. posiedzeniu Senatu 

w dniu 19 maja 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

Jeszcze w czasach, gdy funkcjonowało Ministerstwo Gospodarki Morskiej i Żeglugi Śródlądowej, rząd 

zapowiedział realizację programu mikroretencji i retencji. 

Kolejnego województwa, tym razem zachodniopomorskiego, dotyczy problem suszy. Ale, poza deklara-

cją, nie słyszymy o żadnych realizacjach projektów, które są związane z retencją. Ostatnie znane nam to pro-

gramy dotyczące retencji górskiej i retencji nizinnej, realizowane przez rząd Platformy razem z Lasami Pań-

stwowymi. Potem już nic się nie działo. 

W związku z tym chcielibyśmy się dowiedzieć, jakie inwestycje związane z tym obszarem zostały zreali-

zowane i są realizowane w Polsce, ze szczególnym uwzględnieniem inwestycji realizowanych na Pomorzu 

Zachodnim. 

Stanisław Gawłowski 

Magdalena Kochan 
 


